
Sestra Cristina po odchode z rehole: Pozrite sa, čo si
myslí o homomanželstvách

5. decembra 2022    Krátke správy

Nedávno sme vás informovali o tom, že sestra Cristina, ktorá vyhrala spevácku súťaž
The Voice v Taliansku, už opustila rehoľu a živí sa ako čašníčka. Máme však aj ďalšie
smutné správy. Hádajte, ako odpovedala na otázku o manželstvách LGBT.

Zdroj: facebook.com

Hudobnú kariéru sestry Cristiny jej rehoľné spoločenstvo plne podporovalo a po senzačnom víťazstve v

speváckej súťaži jej nikto nebránil v koncertovaní. Po 15 rokoch však sestra rehoľu opustila a ostáva v

šoubiznise už pod svojím rodným menom Cristina Scuccia.

Bývalá rehoľníčka hovorí, že nasledovala svoje srdce bez toho, aby riešila, čo povedia ľudia. „Skočila som
do prázdna a bála som sa, či neskončím pod mostom. Dnes však žijem v Španielsku a živím sa
ako čašníčka,“ hovorí bývalá mníška, ktorá sa nedávno objavila v talianskom televíznom zábavnom

programe v červenom nohavicovom kostýme, s rozpustenými vlasmi a s piercingom v nose.

Keďže médiá táto správa, samozrejme, mimoriadne zaujala, nasledovali ďalšie a ďalšie informácie o jej

súčasnom živote a názoroch. Komplexnejší rozhovor priniesol taliansky denník Corriere della sera a –

nestačíme sa diviť…

Na otázku, či je proti alebo za manželstvá homosexuálov odpovedala žena, ktorá strávila v reholi uršulínok

15 rokov takto: „Kto som, aby som súdila… Boh káže iba lásku a ak sa dvaja ľudia milujú, čo je
na tom zlé?“

Cristina sa zamyslela aj nad sľubom čistoty. Médiá totiž zaujímalo, či by sa táto vec nemala „prehodnotiť“ a

tu je jej minimálne veľmi zvláštna odpoveď…

– Myslíte si, žeby bolo užitočné odstrániť sľub čistoty, aby sa viac mladých priblížilo

cirkevnému životu?“

„Záleží na tom, ako človek žije tento „sľub“, pretože ho nemožno obmedziť na zjednodušený
vzorec „žiaden sex“. Táto otázka je oveľa širšia. Je možné byť čistým v myšlienkach, v
úmysloch. Verím, že ak sa človek rozhodne pre život v kláštore, nie je to prvý nedostatok,
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ktorý sa objavuje. Počas formácie však treba čeliť ľudskej krehkosti odstránením akéhokoľvek
tabu. Stalo sa mi, že som videla sestry, ktoré zmenili kanál, ak bol v televízii film so scénou, v
ktorej sa bozkávalo. S tým absolútne nesúhlasím, pretože zasvätené rehoľníčky tiež niečo
cítia, ale krása spočíva v tom, že dávate druhým to, čo zakúšate na emocionálnej úrovni.“

MM

Zdroj: Corriere della sera, ilustračný obrázok, zdroj – facebook.com
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